
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Geachte heer, mevrouw, 

 

Hierbij ontvangt u ons antwoord op de vragen ex art. 38 RvO van de heer J. Dijk van 

de SP over vertraging versterking CBS De Til (basisschool Thesinge). De brief van de 

vragensteller treft u hierbij aan. 

 

1. Is het college van B&W op de hoogte van de petitie van Dorpsbelangen 

Thesinge en de Medezeggenschapsraad van basisschool de Til?  Op welke manier 

duidt het college dat deze petitie, in een klein dorp als Thesinge, 157 keer (12-01-

2022) is ondertekend?  

 

Ja, het college (wethouder Bloemhoff) heeft de petitie op 27 januari in ontvangst 

genomen. Wij waarderen de grote betrokkenheid die hieruit spreekt van de inwoners 

van Thesinge bij hun dorpsschool. Wij voelen ook het appèl dat op de gemeente wordt 

gedaan om de inwoners te ondersteunen in hun streven om de school zo snel mogelijk 

versterkt heropend te krijgen in eigen dorp. 

 

2. Op welke manier is het college van B&W betrokken bij de vertraging en 

versterking van CBS De Til?  

 

Het college is hierover op 13 december 2021 door de NCG geïnformeerd, zoals wij u 

hebben laten weten in de Mededeling van de wethouders Bloemhoff en Van der 

Schaaf in de dagmail van 16 december 2021. 
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Volgvel 1 

 

 

3. Waarom zijn de versterkingswerkzaamheden met de aannemer door de NCG 

gestopt? 

 

Omdat er onvoldoende zekerheid over de financiering en de planning van het project 

verkregen kon worden. De beslissing om de gesprekken met de aannemer te 

beeindigen en op zoek te gaan naar een andere aannemer is vooral genomen om 

verdere vertraging te voorkomen, nadat gebleken is dat het niet mogelijk was om tot 

overeenstemming te komen met de vorige aannemer. Deze beslissing is genomen in 

samenspraak met het schoolbestuur.  

 

4. Waarom is er gekozen voor een nieuw aanbestedingstraject? Komt dit omdat 

de NCG problemen had met de kosten die de vorige aannemer ervoor in rekening 

wilde brengen? Zo ja, hoe hoog waren die kosten en waarom wilde de NCG deze niet 

betalen maar koos zij voor vertraging? Zo niet, wat was dan de reden dat er niet 

verder gewerkt is met de vorige aannemer? 

 

Zie het antwoord op vraag 3. NCG is verantwoordelijk voor de versterking en 

afspraken met (o.a.) aannemers. Wij hebben geen inzicht in de exacte prijzen en 

budgetten. Wel zijn wij ervan overtuigd dat NCG de stap naar een nieuwe 

aanbesteding heeft gezet om te voorkomen dat, voortgaande in het traject met de 

vorige aannemer, grotere vertraging in de uitvoering zou optreden. Het is dus niet zo 

dat NCG met het nieuwe aanbestedingstraject kiest voor vertraging, maar dat de 

vertraging is ontstaan doordat er geen goede afspraken mogelijk bleken tussen de 

vorige aannemer en NCG als verantwoordelijk opdrachtgever voor de versterking. 

 

5. Start het versterkingstraject van de CBS De Til opnieuw in de tweede week van 

februari? Zo niet, waarom niet? 

 

We verwachten dat het nu lopende aanbestedingstraject uiterlijk eind februari 2022 

wordt afgerond. Of het versterken en toekomstbestendig maken van CBS De Til direct 

aansluitend hervat wordt, is afhankelijk van de definitieve afspraken met de nog te 

selecteren aannemer. Dat weten we dus pas wanneer het nu lopende 

aanbestedingstraject is afgerond. 

 

6. Is het college met de SP-fractie van mening dat de versterkte school voor de 

start van het nieuwe schooljaar 2022-2023 moet worden opgeleverd? Zo ja, is dit 

haalbaar? Zo niet, waarom niet? 

 

Het college is het volledig met u eens dat het zeer wenselijk is dat de school nog voor 

de start van het schooljaar 2022-2023 weer in gebruik genomen wordt. Voorwaarde is 

uiteraard dat de versterking dan is afgerond, want het is allemaal begonnen om 

verbetering van de veiligheid van het gebouw (zodat het voldoet aan de 

Meijdamnorm). 

 

7. Is het college met de SP-fractie van mening dat de huidige oplossing, van 

busvervoer naar het voormalige schoolgebouw van De Huifkar in Ten Boer, een 

onwenselijke situatie is om meer dan 1,5 jaar voort te laten bestaan? Zo ja, wat gaat 

het college hieraan doen? Zo niet, waarom niet? 

 



Volgvel 2 

 

Gegeven het feit dat het gebouw van De Til op dit moment niet gebruikt kan worden, 

is ervoor gekozen om de leerlingen dagelijks te vervoeren naar een bestaand, geschikt 

schoolgebouw, nl. aan de Kievitstraat 6 in Ten Boer (voormalige gebouw van De 

Huifkar), zodat zij daar in een geschikte omgeving onderwijs kunnen krijgen. Niet 

ideaal uiteraard en dus streven wij ernaar om deze situatie zo kort mogelijk te laten 

duren. Zoals eerder gezegd: het is een voorwaarde voor terugkeer van De Til in het 

eigen gebouw in Thesinge dat de versterking is afgerond, zodat de veiligheid van 

leerlingen en medewerkers weer voldoet aan de vereisten.  

 

8. Wat zijn de totale kosten van dit busvervoer tot nu toe? Wie is er 

verantwoordelijk voor deze kosten en wie betaalt deze kosten? 

 

School en ouders regelen het vervoer naar en van de tijdelijke school in Ten Boer zelf. 

De gemeente vergoedt de kosten. Hiertoe heeft de raad via het programma 

onderwijsvoorzieningen 2021, op basis van een kostenopgave van het schoolbestuur, 

een budget beschikbaar gesteld van 53.000 euro. Het schoolbestuur is opdrachtgever 

van het busvervoer en declareert de kosten bij de gemeente Groningen. 

 

9. Wat doet het college van B&W om ervoor te zorgen dat de versterkte school 

voor de start van het nieuwe schooljaar 2022-2023 wordt opgeleverd? 

 

Wij staan zowel ambtelijk als bestuurlijk in nauw contact met NCG en wij dringen 

daarbij sterk aan op een zorgvuldige en voortvarende versterking van de school De Til. 

In overleg met NCG eind jauari heeft het college er nogmaals het belang benadrukt dat 

de versterking van De Til voor de zomer 2022 afgerond moet zijn en gepleit voor 

verbetering van de communicatie met de inwoners van Thesinge. De NCG heeft 

aangegeven dat de versterking van De Til in Thesinge de hoogste prioriteit heeft en zal 

de communicatie verbeteren. De NCG zet alles op alles om de school zo snel als 

mogelijk te versterken. Evenals de leerlingen, de ouders, de medewerkers van De Til 

en de overige inwoners van Thesinge, hebben wij er alle belang bij dat het onderwijs 

in het versterkte en verduurzaamde schoolgebouw zo snel mogelijk weer kan 

plaatsvinden. 

 

Wij vertrouwen erop u hiermee voldoende te hebben geïnformeerd. 

 

Met vriendelijke groet, 

burgemeester en wethouders van Groningen, 

 

 

 

burgemeester,     secretaris, 

Koen Schuiling    Christien Bronda 

 

 

Deze brief is elektronisch aangemaakt en daarom niet ondertekend. 

 


